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Hei. 

Ber om at denne eposten legges til sak 2022/5453. 

Jeg ønsker å vise til Sivilombudets nylige uttalelse i sak 22/1343, der de ber om at KDD vurderer saken på 
nytt: 
https://www.sivilombudet.no/uttalelser/konsekvensutredning-av-alternative-lokaliteter-ved-planlegging-av- 
toft-naeringsomrade/ 

Alternativvurderinger er også et viktig moment i sak 2022/5453 (Nye Vea barneskole); der 2 eller 3 andre 
tomter har blitt vurdert (inkl. tomta som brukes til skole i dag, som altså nesten er så stor som dagens 
arealanbefalinger legger til grunn), men der naturmangfold som nevnt i klagen fra Naturvernforbundet i 
Rogaland, ikkevar en del av vurderingene i det hele tatt. 

Her fra side 16 i Sivilombudets uttalelse: 

Hadde naturverdiene på den nye skoletomta vært kjent for statsforvalteren, hadde de etter alt å dømme 
krevd at tiltaket skulle konsekvensutredes. NML § 12 må vel her betraktes nærmest som en sikkerhetsventil 
for de saker der det ikke har vært krav om konsekvensutredning… 

Ville bare nevne dette siden det vurderes om Sivilombudet skal behandle sak 2022/5453 

For ordens skyld. FNF Hordaland er ikke engasjert i saken, bare jeg som privatperson i samarbeid med andre 
lokale på Karmøy, og ikke minst Naturvernforbundet i Rogaland – som har klaget på planvedtaket. 
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Besøk hjemmesiden vår for bl.a. aktuelle høringssaker og uttalelser: 
https://fnf-nett.no/hordaland/ 
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